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 移动通信标准协议ieeestd802.11b

802.11b has a maximum raw data rate of 11 Mbit/s and uses the same CSMA/CA media access method defined in the original standard. Due to the CSMA/CA protocol overhead, in practice the maximum 802.11b throughput that an application can achieve is about 5.9 Mbit/s using TCP and 7.1 Mbit/s using UDP.

802.11b products appeared on the market in mid-1999, since 802.11b is a direct extension of the DSSS (Direct-sequence spread spectrum) modulation technique defined in the original standard. The Apple iBook was the first mainstream computer sold with optional 802.11b networking. Technically, the 802.11b standard uses complementary code keying (CCK) as its modulation technique. The dramatic increase in throughput of 802.11b (compared to the original standard) along with simultaneous substantial price reductions led to the rapid acceptance of 802.11b as the definitive wireless LAN technology.

802.11b devices suffer interference from other products operating in the 2.4 GHz band. Devices operating in the 2.4 GHz range include: microwave ovens, Bluetooth devices, baby monitors and cordless telephones. Interference issues and user density problems within the 2.4 GHz band have become a major concern and frustration for users.
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 802.11-2007，共1200多页，用于替代下面标准：
IEEE 802.11-1999、
IEEE 802.11a-1999、
IEEE 802.11b-1999、
IEEE 802.11a Errata-2000、
IEEE 802.11b Corrigendum 1-2001、
IEEE 802.11d-2001、
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 POSIX接口标准， PSE51, PSE52, PSE54， IEEEStd1003.13-2003IEEEStandardforInformationTechnology-StandardizedApplicationEnvironmentProfile(AEP_-POSIXRealtim



 IEEEStd802.15.3-2016.pdf
 浏览：101
 
 IEEE 802.15.3-2016，IEEE Standard for High Data Rate Wireless Multi-Media Networks；替代802.15.3-2003版本
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 Carrier Sense Multiple Access with Collision Detection (CSMA/CD) access method and physical layer specifications
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 网络协议即网络中（包括互联网）传递、管理信息的一些规范。如同人与人之间相互交流是需要遵循一定的规矩一样，计算机之间的相互通信需要共同遵守一定的规则，这些规则就称为网络协议。而为各种无线设备互通信息而制定的规则我们把它称之为“无线网络协议标准”。
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 英文扫描版，IEEE Std 1284-1994并口协议标准。
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 802.15.4无线短距离传输协议标准他主要涉及媒体层和物理层
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 IEEE Std C62.41.1™-2002.pdf
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 IEEE STD Ethernet 802.3
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 This is the fourth revision of IEEE Std 802.15.4. From the beginning, the goal of the IEEE P802.15 Working Group was to produce a standard that enabled very low-cost, low-power communications. The ...
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 802.11b是IEEE在1999年9月制定的一种无线局域网标准，是802.11的扩充，规定采用2.4GHz频带，传输速率能够根据应用环境以及其他传输因素从11Mbps自动降到5.5Mbps，或者根据直接序列扩频技术调整到2Mbps和1Mbps，以保证设备正常稳定运行。
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 IEEE 802.11标准全部版本(无线局域网协议标准),这是俺在IEEE的官方网站上收集的哦。。。
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 IEEE Standard Method for Measuring the Effectiveness of Electromagnetic Shielding Enclosures
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 在边界扫描协议的实现过程中,TAP控制器的地位比较突出,是非常重要的一块。本文从协议要求出发,使用Verilog-XL对TAP控制器进行逻辑仿真,并用DesignCompiler进行逻辑综合,得到了符合要求的电路。基于IP设计技术,给本...
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